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W zwiqzku z krytycznymi uwagami mieszkaric6w dotyczqce
utrudnieri iniedogodno5ci w korzystaniu z nowej strony internetowej biuletynu
informacji publicznej Urzqdu Miasta Wloctawek oraz na stronie Urzqdu Miasta
proszq o rozwaienie dokonania zmian dotyczqcych danych kontaktowych ze

wszystkimi urzqdnikami miasta Wtoclawek a nie tylko Dyrektorami i

Kierownikami. Nie do przyjqcia jest odsylanie mieszkaric6w do archiwum starej
strony bip-u i nastgpnie poszukiwanie danych kontaktowych urzqdnika na

samym koricu tej strony. To Urzqd Miasta Wloclawek powinien byi przyjazny

dla mieszkaric6w, slu2yd i stwarzai warunki kaidorazowo by byd pomocnym
dla obywateli.

Ponadto proszQ o wprowadzenie zmian w bip Urzqdu Miasta Wlocfawek
dotyczqce wyszukiwania Uchwal Rady Miasta Wlociawek o wpisanie w jakiej

sprawie Rada Miasta Wlociawek podjqia danq Uchwa{q. Brak tej adnotacji w
jakiej sprawie i czego dotyczy dana uchwala powoduje ,2e nie moina wyszukac
Uchwaty Rady Miasta poslugujqc siq tylko jej numerem. To samo dotyczy
projekt6w Uchwal Rady Miasta. Natomiast Zarz4dzenia Pana Prezydenta
posiadajq odniesienie w sprawie i moina szybko odszukai.

Nowa strona bip Urzgdu Miasta Wloclawek ma jeszcze wiele innych trud noici
w odszukaniu innych informacji publicznej w dla mieszkadc6w i dlatego proszq

o przea na lizowa nie iewentualne wprowadzenie zmian tak by mieszkaicy byli
zadowoleni.

W zaiqczeniu strony.
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